



Pewarna rambut - ECHOSLINE

WARNA ECHOES

mewarna dalam beeswax krim



**ECHOS
LINE**

✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/echosline



WARNA ECHOES

mewarna dalam beeswax krim

Tukang profesional mewarna krim diperkaya dengan vitamin c dan beeswax. Formulasi inovatif yang menghasilkan prestasi yang tinggi merupakan syarat-syarat alam sekitar dan iklim untuk pelbagai menjadikan rambut anda bersinar dan cerah. Bahan-bahan aktif tertentu menyediakan perlindungan semulajadi rambut , bermain tindakan udara dan emollient. WARNA ECHOS memastikan liputan keseluruhan rambut putih dan memberikan warna-warna yang tahan lama dari semasa ke semasa terima kasih kepada sifat-sifat antioksidan vitamin C. Adalah disyorkan untuk digunakan dalam kombinasi dengan pengoksidaan dalam emulsi 3bteam-Brasil krim Cacau untuk memastikan kestabilan tinggi nada silau dan mengurangkan perubahan warna.

warna: WARNA ECHOS yang terdapat dalam warna-warna meriah yang dibahagikan kepada 120 20 siri: semulajadi BAHIA semulajadi yang kuat , semulajadi, tambahan , MATT, Abu , Abu , Penyaman udara, INTENSE , COPPER-PLATED GOLDEN BROWN , BROWN, tropika , COKLAT perang, emas, AUBURN , KUPRUM KUPRUM, MAHOGANI, DEEP PURPLE , ROSSI, DEEP RED , ROSSI 3 Tonalizzatori tambahan, Pastel , Superlift 6, 4 dan 1 Neutral Intensifiers.

arahan-arahan untuk penggunaan: dalam bekas bebas-berketumpatan , 1 + 1, Campurkan 5 (contohnya 50 ml + krim 75 ml pengoksidaan emulsi jilid Cacau masa yang telah ditetapkan 3bteam-Brasil krim). Siri ultra-pemutihan losyen 1 + 2 dicampur (contohnya 50 ml 100 ml krim + penstabil emulsi 3bteam-Brasil Cacau untuk 40 jilid). Untuk menggunakan warna seperti krim ECHOS nada terakhir-nada mewarna dan toning pada rambut sensitised , kami mengesyorkan pengurangan 1 + 2 krim dengan krim Cacau 3bteam-Brasil Activator dalam jilid 7. Tonalizzatori yang Cacau 3bteam-Brasil sepatutnya mempunyai hasil yang terbaik permohonan yang mana jumlah keseluruhan dana yang pelunturan , jalur-jalur, sunstroke , menyerlahkan, berbeza dan superlift colorations.

